

power kit™

NYKO®

Quick Setup Guide



NYKO®

Register this product online:
Enregistrer ce produit sur Internet:

www.nyko.com

Nyko® and Power Kit are trademarks of Nyko Technologies, Inc.
©2014 Nyko Technologies, Inc. All Rights Reserved.

Item# 86105

GB POWER KIT

Thank you for purchasing the Nyko Power Kit™. This product is designed to work with Microsoft XBOX ONE® wireless controllers, and includes an extra long charge & Play cable, with a multicolor animated LED charge indicator.

The set includes one long lasting NiMH Power packs that can be charged in the XBOX ONE controller through the opening in the battery compartment, or charged separately.

INSTALLATION

Simply replace batteries and battery door (please store in a safe place) with the Nyko POWER PAK and custom battery cover included. Make sure to insert the battery pack in the correct orientation, with the "TOP SIDE" printing facing toward you as you place the battery cover on to the compartment. Connect the Charge cable with with the Nyko logo and LED indicators facing up toward the face of the controller. Insert Plug tip directly through the opening on the battery compartment into the USB port on the battery pack.

Animated Orange LEDs - Indicate that the battery is Charging
Single Green LED - Indicates that the battery is fully charged

- A fully depleted battery pack may take up to 6 hours for a full charge.
- Charge the Battery Pack fully before first use
- If the battery is stored and not used it may lose its charge. So also recharge prior to use
- Care must be taken when connecting the to the charging port, to avoid damage to the USB connector. Avoid excessive force on the plug body or tip, as they are small and delicate.

CARE AND MAINTENANCE:

- Wipe surfaces with clean dry cloth only.
- Do not expose to moisture, or excessive heat.
- Do not allow metal objects or moisture to touch metal contacts on battery pack.
- Do not expose dispose in fire and always recycle.
- If battery does not function properly or gets very warm to the touch, discontinue use and contact a Nyko Customer Service representative.
- Do not harshly fold cable or expose wires, store loosely folded in a safe dry place.

TECHNICAL SUPPORT

We appreciate your support of Nyko products, and endeavor to guarantee your satisfaction with this purchase. If you are experiencing difficulties, please contact us:

Online: www.nyko.com

Email: customersupport@nyko.com

Phone: +1-888-400-6956

Nyko Product Limited Warranty

This Nyko product is warranted to the original purchaser for the product's normal intended use for a period of ninety (90) days from the date of purchase. If a defect covered under this warranty occurs, Nyko will replace or repair the product or its defective parts, at Nyko's option, at no charge. This warranty does not apply to defects resulting from misuse or modification of the product. The product should be returned with proof of purchase, a brief statement of the claimed defect, and the purchaser's contact information, to: Nyko Technologies, Inc., 1990 Westwood Blvd., 3rd Floor, Los Angeles, CA 90025, with freight charges prepaid. Please allow 3-4 weeks for processing.

FR POWER KIT

Merci d'avoir acheté le Power Kit™ de Nyko. Ce produit est compatible avec les manettes sans fil Microsoft pour XBOX ONE®. Il comprend un câble extra-long pour jouer et charger simultanément, avec un indicateur de charge DEL multicolore.

Cet ensemble est livré avec une batteries NiMH Power Pak à durée de vie accrue qui peuvent être chargées dans la manette XBOX ONE par l'ouverture du compartiment à piles ou séparément.

INSTALLATION

Il vous suffit de remplacer les batteries et le couvercle des batteries (à conserver dans un endroit sûr) par les Power Pak de Nyko et le couvercle fourni. Assurez-vous d'insérer les batteries dans le bon sens, avec la mention « TOP SIDE » (HAUT) orientée dans votre direction quand vous placez le couvercle sur le compartiment. Connectez le câble de chargement avec le logo Nyko et les indicateurs DEL orientés vers le haut, dans la direction de l'avant de la manette. Insérez l'embout directement dans le port USB du pack de batteries via l'ouverture du compartiment à batteries de la manette.

DEL Orange Clignotant – Indique que la batterie est en charge
DEL Vert Fixe – Indique que la batterie est pleinement chargée

- Un pack de batteries complètement déchargé peut prendre jusqu'à 6 heures pour se charger complètement.
- Procéder à un chargement complet du pack de batteries avant la première utilisation
- En cas de non-utilisation prolongée, il est possible que la batterie se décharge. Rechargez la batterie avant de la réutiliser.
- Procédez avec précaution en connectant les batteries au port de charge, pour ne pas endommager le connecteur USB. Evitez de forcer sur la prise ou l'embout, qui sont des pièces petites et fragiles.

ENTRETIEN ET MAINTENANCE:

- Nettoyez les surfaces avec un chiffon propre et sec.
- Ne pas exposer à l'humidité ou à la chaleur excessive.
- Ne pas mettre en contact d'objets métalliques ou humides avec les bornes en métal du pack de batteries.
- Ne pas mettre les batteries au feu, recyclez-les.
- Si une batterie ne fonctionne pas correctement ou est très chaude au toucher, cessez de l'utiliser et contactez un représentant du service clientèle de Nyko.
- Ne pas plier le câble avec force ou exposer les fils, conservez-le dans un endroit sûr et sec.

SUPPORT TECHNIQUE

Nous vous remercions de votre confiance, et nous tenons à vous garantir satisfaction avec votre achat. Si vous avez des problèmes difficile à résoudre, veuillez nous contacter:

Internet: www.nyko.com

Email: customersupport@nyko.com

Tel: +1-888-400-6956

Garantie Limitée des Produits Nyko

NYKO garantit ce produit à l'acheteur d'origine pendant une période de quatre-vingt dix jours (90) à compter de la date d'achat, pourvu qu'il soit utilisé selon l'emploi prévu dans des conditions d'utilisation normales. Si un défaut non couvert au titre de la garantie survient, Nyko se réserve le droit de remplacer ou réparer le produit ou les pièces défectueuses à ses frais. Cette garantie ne couvre pas les défauts découlant d'un emploi inadéquat ou de modifications de ce produit. Le produit devra être retourné accompagné du reçu daté d'achat, d'une brève déclaration du défaut et des coordonnées de l'acheteur pour le renvoi à: Nyko Technologies, Inc., 1990 Westwood Blvd, 3rd floor, Los Angeles, CA 90025, port préaffranchi. Les demandes seront traitées en 3 à 4 semaines.